
P R O T O K Ó Ł   NR  VIII/2007 
z posiedzenia Rady Gminy KROŚCIENKO WYŻNE 

sporządzony w dniu 22 czerwca 2007 roku 

 

 

 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13

00
 i trwało do godz.17

55
, z dwiema przerwami  

10 minutowymi w godz. 15
05

-15
15

, 16
45

-16
55

. 

 

 

 

Siedzibą posiedzenia była sala narad Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Obecni radni wg załączonej listy obecności: obecnych 14 radnych, nieobecny radny 

Grzegorz Kondracki – usprawiedliwiony (lista obecności w załączeniu). 

 

 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

- Jan Kuźnar            - Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

- Izabela Stojak       - Skarbnik Gminy Krościenko Wyżne, 

- Jan Omachel         - Sekretarz Gminy Krościenko Wyżne, 

- Jan Kumor            - Radca Prawny Gminy Krościenko Wyżne, 

- Piotr Grzegorzek - Sołtys Sołectwa Pustyny, 

- Anna Węgrzyńska - Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej 

im. Jana Pawła II w Krościenku Wyżnym, 

- Marek Aftanas - Dyrektor Publicznego Gimnazjum  

w Krościenku Wyżnym, 

- Zbigniew Bielań - Dzielnicowy Gminy Krościenko Wyżne, 

- Agnieszka Kozłowska - Główny Księgowy Samodzielnego 

Publicznego Gminnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym  

(lista obecności w załączeniu).   

 

 

 
 Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
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4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków  

i uchwał oraz wydanych zarządzeniach. 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Krościenko 

Wyżne. 

7. Informacja o działalności Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II  

w Krościenku Wyżnym oraz Publicznego Gimnazjum w Krościenku Wyżnym. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym za 2006 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu działalności Rady 

Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Gminnym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania stypendiów 

motywacyjnych dla wybitnie uzdolnionych uczniów. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Krościenko Wyżne na 2007 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowych 

położonych w miejscowości Pustyny. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok. 

14. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

15. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

 

Ad. 1 

 Rozpoczynając VIII Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne, Przewodniczący 

Rady Gminy – Antoni Dębiec otworzył obrady, powitał wszystkich radnych  

oraz obecnych na posiedzeniu. 

 

 

 

 

Ad. 2  

 W drugim punkcie proponowanego porządku obrad prowadzący posiedzenie – 

Antoni Dębiec na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji można podejmować 

prawomocne uchwały, ponieważ jest quorum. Zauważył, że w sesji uczestniczy  

14 radnych Gminy Krościenko Wyżne. 
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Ad. 3 

 W dalszej kolejności radni przystąpili do przyjęcia porządku obrad. 

 

 

 

Radni oraz Wójt Gminy nie zgłosili wniosków i uwag do proponowanego porządku 

obrad, w związku z czym przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego 

porządku obrad. 

 

 

 

W głosowaniu jawnym przeprowadzonym przez prowadzącego posiedzenie  

„za” przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 14 radnych 

(jednogłośnie), w związku z czym porządek obrad VIII Sesji Rady Gminy Krościenko 

Wyżne w dniu 22 czerwca 2007 roku został przyjęty. 

 

 

 

 

Ad. 4  

 Następnie Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do przyjęcia protokołu  

z poprzedniej sesji.  

 

 

 

O głos poprosił radny Zdzisław Omachel, który stwierdził, że nie wnosi uwag do 

protokołu, lecz proponuje, aby nagranie z przebiegu VII Sesji Rady Gminy 

Krościenko Wyżne z dnia 30 kwietnia 2007 r. zostało zachowane przez dłuższy czas 

(nie tylko do czasu przyjęcia protokołu). 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy Wójt Gminy – Jan Kuźnar 

stwierdził, że wszystkie nagrania z przebiegu Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne 

zostają zachowane przez dłuższy czas – nagranie z przebiegu VII Sesji Rady Gminy 

Krościenko Wyżne z dnia 30 kwietnia 2007 r. również zostanie zachowane. 

 

 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu - nie zgłosili wniosków i uwag do przedmiotowego 

protokołu. 

 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego przez prowadzącego 

posiedzenie głosowania jawnego PROTOKÓŁ NR VII/2007 z VII Sesji Rady Gminy 
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Krościenko Wyżne z dnia 30 kwietnia 2007 r. (liczący 35 stron) został przyjęty przez 

Radę Gminy Krościenko Wyżne 9 głosami „za”, przy 5 „wstrzymujących się”. 

 

 

 

W tym miejscu po wcześniejszym usprawiedliwieniu obrady opuścił Jan Omachel – 

Sekretarz Gminy. 

 

 

 

 

Ad. 5 

 Następnie Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do realizacji punktu 

piątego porządku obrad w brzmieniu: „Informacja Wójta Gminy za okres 

międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach.”. 

 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar przedstawił informację za okres międzysesyjny o realizacji 

wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach (informacja w załączeniu).  

 

 

 

W otwartej dyskusji dot. informacji Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji 

wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach głos zabrał Przewodniczący Rady – 

Antoni Dębiec, który zainteresowany był ZARZĄDZENIEM NR II/30/2007 z dnia  

30 kwietnia 2007 r. w sprawie odwołania zastępcy Wójta Gminy Krościenko Wyżne. 

Zapytał o przyczyny odwołania Zastępcy Wójta oraz czy planuje się powołanie 

nowego Zastępcy. 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar odpowiadając na pytanie przedmówcy stwierdził, że chce 

zawrzeć umowę z osobą, która faktycznie będzie pełnić funkcję zastępcy Wójta. 

Najlepiej byłoby, gdyby funkcja ta była pełniona społecznie. Mówca poinformował 

obecnych, że Jan Omachel zrezygnował z pełnienia funkcji Zastępcy Wójta, więc 

jemu nie pozostało nic innego, jak tylko przyjąć te rezygnację. Dodał, iż nie planuje 

powołania swojego Zastępcy, chociaż nie jest to wykluczone. Natomiast chciałby, aby 

osoba pełniąca zastępstwo również miała wyznaczony czas pracy w Urzędzie Gminy. 

 

 

 

W dalszej kolejności głos zabrał radny Zdzisław Omachel. Zapytał on  

o ZARZĄDZENIA NR II/34-36/2007 z dnia 10 maja 2007 r. w sprawie powierzenia 

czynności w zakresie przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego – „Remont i modernizacja ul. Żwirowej w Krościenku 

Wyżnym”, „Remont, modernizacja chodnika i ul. Szkolnej w Krościenku Wyżnym”, 
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„Budowa drogi łączącej ul. Brzozowską z ul. Wąską”. Zapytał dlaczego unieważniono 

te przetargi, czy zakres robót do wykonania był zbyt szeroki. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że zakresy nie obejmowały zbyt 

wiele prac do wykonania. Jako przykład przedstawił zakres robót do wykonania na 

zadaniu: „Remont i modernizacja ul. Żwirowej w Krościenku Wyżnym” tj.: 

- wykop pod podbudowę gł. 30 cm, 

- warstwa tłucznia gr. 15 cm (po uwałowaniu), 

- warstwa klińca gr. 15 cm (po uwałowaniu), 

- warstwa klińca gr. 6 cm (po uwałowaniu), 

- warstwa wiążąca z masy bitumicznej gr. 3 cm, 

- warstwa ścieralna z masy bitumicznej gr. 4 cm. 

Natomiast na zadaniu: „Budowa drogi łączącej ul. Brzozowską z ul. Wąską” tj.: 

- wykop pod podbudowę gł. 40 cm, 

- warstwa tłucznia gr. 25 cm (po uwałowaniu), 

- warstwa klińca gr. 15 cm (po uwałowaniu), 

- wykonanie warstwy wiążącej z masy bitumicznej gr. 3 cm, 

- wykonanie warstwy ścieralnej z masy bitumicznej gr. 4 cm. 

W dalszej kolejności mówca stwierdził, że przetargi unieważniono z uwagi na to, iż 

kwoty najniższych ofert znacznie przekraczały środki zaplanowane w budżecie gminy 

na 2007 rok na przedmiotowe zadania. Dodał, ze w chwili obecnej opracowywane są 

nowe zakresy robót (minimalne) i początkiem miesiąca lipca br. zostaną ogłoszone 

nowe przetargi na stronie internetowej. 

 

 

 

Następnie prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec poprosił o przedstawienie ofert 

poszczególnych przetargów, wraz z określeniem wysokości środków przeznaczonych 

na przedmiotowe zadania. 

 

 

Udzielając odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że oferty złożyli:  

1) zadanie: „Remont i modernizacja ul. Żwirowej w Krościenku Wyżnym”  

– 20 000 zł (zaplanowane w budżecie gminy): 

- „DROGBUD” Podkarpacki Holding Budowy Dróg Sp. z o.o.; 38-100 

Strzyżów – kwota oferty brutto: 77 930,55 zł, 

- Rejon Budowy Dróg i Mostów Sp. z o.o.: 38-400 Krosno – kwota oferty 

brutto 77 775 zł,  

2) zadanie: „Remont, modernizacja chodnika i ul. Szkolnej w Krościenku 

Wyżnym” – 30 000 zł (zaplanowane w budżecie gminy): 

- Rejon Budowy Dróg i Mostów Sp. z o.o.; 38-400 Krosno – kwota oferty 

brutto: 68 927,07 zł,  

- Firma „BUD-SZUL” Janusz Szul; 38-422 Krościenko Wyżne - kwota 

oferty brutto: 59 435,01 zł, 
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- Firma Handlowo-Produkcyjno-Usługowa „GRZEGORZ”; 38-114 

Niebylec – kwota oferty brutto: 54 630,78 zł, 

- PRID w Krośnie Spółka Akcyjna; 38-400 Krosno – kwota oferty brutto: 

61 613,15 zł, 

3) zadanie: „Budowa drogi łączącej ul. Brzozowską z ul. Wąską” – 60 000 zł 

(zaplanowane w budżecie gminy): 

- „DROGBUD” Podkarpacki Holding Budowy Dróg Sp. z o.o.; 38-100 

Strzyżów – kwota oferty brutto: 138 996,65 zł, 

- Rejon Budowy Dróg i Mostów Sp. z o.o.: 38 400 Krosno – kwota oferty 

brutto 138 869,55 zł. 

 

 

 

Radny Bolesław Pudłowski zapytał o ZARZĄDZENIE NR II/49/2007 Wójta Gminy 

Krościenko Wyżne z dnia 18 czerwca 2007 r. zmieniające zarządzenie w sprawie 

zasad przydzielania pracownikom środków ochrony indywidualnej oraz odzieży  

i obuwia roboczego. Zainteresowany był różnicami pomiędzy wymienionymi tam 

stanowiskami tj.: robotnik gospodarczy, pracownik gospodarczy, palacz co. Zapytał, 

czy stanowiska te nie pokrywają się. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że za sprawy te odpowiada 

Sekretarz Gminy. Dodał, iż robotnikami gospodarczymi są pracownicy zatrudnieni  

w ramach prac publicznych. Natomiast stanowiska wymienione w zarządzeniu 

wynikają z ustaleń wewnętrznych. 

 

 

 

Jako kolejna głos zabrała radna Krystyna Lorens. Zapytała ona o ZARZĄDZENIE NR 

II/37/2007 Wójta Gminy Krościenko Wyżne z dnia 15 maja 2007 r. w sprawie 

powierzenia czynności w zakresie przygotowania i przeprowadzenia postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego – „Budowa mostu pieszo-jezdnego na rzece 

„Wisłok” w Krościenku Wyżnym”. Stwierdziła, że ustalono termin zakończenia 

postępowania na dzień 15 sierpnia 2007 r. Jej zdaniem prawdopodobnie przetarg ten 

zostanie unieważniony (tak jak inne przetargi), z uwagi na brak środków finansowych 

zaplanowanych w budżecie gminy na 2007 rok (150 000 zł) na realizację tego zdania. 

Zapytała o dalszą procedurę w tej sprawie.  

 

 

Udzielając odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że postępowanie jest 

inne, aniżeli w przypadku pozostałych przetargów, ponieważ jest to zadanie 

wieloletnie. Dodał, że po złożeniu ofert przedyskutuje ten temat z Radą Gminy.  

Na pewno on sam nie będzie próbował unieważnić tego przetargu. Być może pojawią 

się dodatkowe środki finansowe przeznaczone na zadanie: „Budowa mostu pieszo-

jezdnego na rzece „Wisłok” w Krościenku Wyżnym”. 
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Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego Rada 

Gminy Krościenko Wyżne 10 głosami „za”, przy 4 „wstrzymujących się” przyjęła 

informację Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał  

oraz wydanych zarządzeniach. 

 

 

 

 

Ad. 6 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do realizacji punktu 

szóstego przyjętego porządku obrad w brzmieniu: „Informacja o stanie 

bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Krościenko Wyżne.”. 

 

 

 

Prowadzący obrady udzielił głosu Zbigniewowi Bieleniowi – Dzielnicowemu Gminy 

Krościenko Wyżne, który przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa publicznego 

na terenie Gminy Krościenko Wyżne (informacja w załączeniu). Następnie zaapelował 

do obecnych, aby zgłaszali do Komendy Policji w Krośnie przypadki zakłóceń 

porządku publicznego (nawet anonimowo). Wówczas będzie możliwość częstszych 

interwencji ze strony policji. 

 

 

 

W otwartej dyskusji w zakresie przedmiotowej informacji głos zabrał prowadzący 

posiedzenie – Antoni Dębiec. Zauważył on, iż z informacji przedstawionej przez 

Dzielnicowego – Zbigniewa Bielenia wynika, iż Gmina Krościenko Wyżne znajduje 

się w III kategorii zagrożenia. Zapytał, czy oznacza to, że nasza gmina jest gminą 

bezpieczną. 

 

Udzielając odpowiedzi Dzielnicowy – Zbigniew Bieleń stwierdził, że Gmina 

Krościenko Wyżne jest gminą bezpieczną. W I kategorii jest większe zagrożenie. 

Miasto Krosno znajduje się w również w III kategorii zagrożenia, ponieważ nie 

możemy porównać go do innych miast np. Warszawy czy Rzeszowa. Dlatego też 

służba pełniona przez niego lub jego zastępcę nie jest wykonywana całodobowo. Jeżeli 

mają miejsce zdarzenia, to wówczas interweniują patrole prewencji, bądź ruchu 

drogowego.  
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Następnie radna Krystyna Lorens zabrała głos na temat bezpieczeństwa na drogach. 

Zapytała, czy gmina może liczyć na pomoc policji w sprawie oznaczenia przejść dla 

pieszych na skrzyżowaniu ul. Mostowej z ul. Północną w Krościenku Wyżnym, 

ponieważ są to miejsca niebezpieczne, którymi uczęszczają dzieci. 

 

Odpowiadając Dzielnicowy – Zbigniew Bieleń stwierdził, że w powyższej sprawie 

władnym jest Starostwo Powiatowe w Krośnie, ponieważ jest właścicielem tych dróg. 

Urząd Gminy powinien wystąpić do tej instytucji, motywując swą prośbę nasileniem 

ruchu mieszkańców. Dodał, iż w przypadku, gdy nie ma zaznaczonych na jezdni 

przejść dla pieszych to i tak można przekraczać jezdnię. 

 

 

Do dyskusji włączył się radny Zbigniew Liput, który zgłaszał ten problem na jednym  

z poprzednich posiedzeń Rady Gminy. Stwierdził, iż z jego informacji wynika, że 

przejścia te mają zostać oznaczone. 

 

 

Jako kolejny głos zabrał radny Paweł Lorens. Zauważył on, że po godz. 22
00

 osoby  

w stanie nietrzeźwym wracają z baru znajdującego się przy ul. Kasztanowej  

w Krościenku Wyżnym (również młodzież). Zwrócił się z prośbą o nasilenie kontroli 

policji w tej okolicy, a w szczególności w soboty po godz. 22
00

, ponieważ jego 

zdaniem kontrole policji będą miały pozytywny wpływ. Dodał, iż w ostatnią sobotę 

osoby te zniszczyły mienie gminne – kosze uliczne. 

 

Dzielnicowy Zbigniew Bieleń stwierdził, że będą prowadzone częstsze kontrole 

policji. Ponadto zwrócił uwagę, że w takich sytuacjach należy powiadomić policję, 

która będzie interweniować. Nie ma możliwości wyłączenia jednego patrolu, który 

kontrolowałby teren Gminy Krościenko Wyżne, ponieważ jest wiele interwencji 

domowych.  

 

 

Radny Waldemar Podkul zauważył, że przy Sklepie „Delikatesy Centrum” 

znajdującym się przy ul. Marynkowskiej i „Delikatesy Lider” znajdującym się przy  

ul. Kasztanowej w Krościenku Wyżnym należy nasilić kontrole pojazdów, ponieważ 

kierowcy, szczególnie motocykliści znacznie przekraczają dozwolone prędkości 

pojazdów. 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy Dzielnicowy - Zbigniew Bieleń 

stwierdził, iż z jego informacji wynika, że służby policyjne, które czuwają nad 
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bezpieczeństwem mieszkańców kierowane są na teren Krościenka Wyżnego. Niemniej 

jednak przekaże tę uwagę Naczelnikowi Ruchu Drogowego. 

 

 

Radny Zdzisław Omachel zauważył, że Dzielnicowy - Zbigniew Bieleń stwierdził, iż 

na terenie naszej gminy ma miejsce wiele interwencji rodzinnych. Zapytał, czy jest 

możliwe, aby dzielnicowy rozmawiał z osobami, które wszczynają awantury, wówczas 

kiedy są trzeźwi i nie awanturują się. Wg niego miałoby to większy skutek. 

 

Dzielnicowy Zbigniew Bieleń stwierdził, że wiele tego typu zdarzeń jest zatajanych  

i on nie ma możliwości interwencji. W przypadku jakichkolwiek sygnałów on będzie 

zmuszony interweniować – przeprowadzić rozmowę ze sprawcą awantury. Dodał, iż 

zasięga informacji od Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Krościenku Wyżnym w zakresie patologii w rodzinach i wówczas podejmowane są 

czynności służbowe. 

 

 

Radny Bolesław Pudłowski zwrócił uwagę na potrzebę częstszych interwencji  

w okolicach baru „Tawerna” w Krościenku Wyżnym, szczególnie w okresie wakacji 

po godz. 22
00

. 

 

Odpowiadając Dzielnicowy - Zbigniew Bieleń stwierdził, iż postara się częściej 

kontrolować tamten teren. Dodał, iż w miesiącu maju br. przeprowadzono kontrolę 

lokalu i wówczas pouczono właściciela o konieczności przestrzegania godzin otwarcia 

lokalu. W przypadku zakłócania porządku poprosił o informację, która będzie 

podstawą do interwencji policji. Ponadto dodał, iż w okresie wakacyjnym kontrole 

zostaną wzmożone. 

 

Radny Kazimierz Zygarowicz zapytał, czy na terenie Gminy Krościenko Wyżne mają 

miejsce awantury, które wszczynają kobiety. 

 

Udzielając odpowiedzi na pytanie przedmówcy Dzielnicowy - Zbigniew Bieleń 

stwierdził, iż zdarzają się takie przypadki. 

 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu w dyskusji dot. bezpieczeństwa publicznego  

na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 
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Wobec powyższego prowadzący posiedzenie zamknął przedmiotową dyskusję,  

a następnie podziękował Dzielnicowemu Gminy Krościenko Wyżne – Zbigniewowi 

Bieleniowi za przedstawienie informacji o stanie bezpieczeństwa publicznego  

na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

 

Ad. 7 

 Następnie Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do realizacji kolejnego 

punktu posiedzenia w brzmieniu: „Informacja o działalności Publicznej Szkoły 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Krościenku Wyżnym oraz Publicznego Gimnazjum 

w Krościenku Wyżnym.”. 

 

 

 

Na wstępnie głos oddano Dyrektorowi Publicznej Szkoły Podstawowej - Annie 

Wegrzyńskiej. Zapoznała ona obecnych z informacją o działalności Publicznej Szkoły 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Krościenku Wyżnym (informacja w załączeniu). 

 

 

 

W tym miejscu ponownie w posiedzeniu uczestniczył Sekretarz Gminy  

– Jan Omachel. 

 

 

 

W dalszej kolejności o głos poproszono Marka Aftanasa – Dyrektora Publicznego 

Gimnazjum, który przedstawił obecnym informację o działalności Publicznego 

Gimnazjum w Krościenku Wyżnym (informacja w załączeniu). 

 

 

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji nt działalności Publicznej Szkoły 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Krościenku Wyżnym oraz Publicznego Gimnazjum 

w Krościenku Wyżnym głos zabrał radny Paweł Lorens. Zapytał on, czy obserwuje się 

dużo konfliktów (przemocy) pomiędzy młodzieżą szkolną (szkoły podstawowej  

i gimnazjum). 

 

 

Udzielając odpowiedzi głos zabrała Anna Węgrzyńska – Dyrektor Publicznej Szkoły 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Krościenku Wyżnym. Stwierdziła ona, że sprawa 

przemocy jest ciągle monitorowana. Takich zdarzeń nie występuje wiele. Na etapie 

szkoły podstawowej zdarzają się jedynie kłótnie. Rok szkolny 2006/2007 ocenia jako 

spokojny. Poziom agresji jest niewysoki. Ponadto podjęto cykl lekcji wychowawczych 

zapobiegających agresji. W klasach młodszych realizowano program siedmio-lekcyjny 
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pt. „Podajmy sobie rękę” mający na celu budowanie pozytywnych nastawień, relacji 

koleżeńskich, właściwego stosunku do kolegów i koleżanek, uczenie umiejętności 

rozwiązywania problemów bez przemocy. Natomiast w klasach starszych również 

realizowano podobny program na odpowiednim poziomie.  

 

 

Do dyskusji włączył się Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Krościenku Wyżnym – 

Marek Aftanas. Stwierdził on, że na terenie szkoły nie obserwuje się przemocy. Układ 

szkoły podstawowej i gimnazjum nie pozwala na ewentualną przemoc pomiędzy 

uczniami tych szkół. Również rodzice w prowadzonych ankietach nie wskazują na 

konkretne, poważne zagrożenia. Podsumowując zauważył, że nie ma poważnych 

zagrożeń - zdarzają się te słowne, które na bieżąco są załatwiane i nie wymagają 

interwencji z zewnątrz. 

 

 

 

Ponownie o głos poprosił radny Paweł Lorens. Zauważył on, iż z przedstawionej 

informacji wynika, że w szkołach prowadzona jest nauka języka angielskiego. Zapytał, 

czy uczniowie nie przejawiają chęci nauki również innych języków obcych. 

 

 

Do powyższej wypowiedzi ustosunkowała się Anna Węgrzyńska – Dyrektor, która 

stwierdziła, że w szkole podstawowej nauczany jest język angielski oraz język 

niemiecki w klasie V i VI na poziomie podstawowym. Natomiast kontynuacja języka 

niemieckiego odbywa się w gimnazjum. Jej zdaniem jest to wystarczające. 

 

 

Dyrektor – Marek Aftanas dodał, iż w gimnazjum podjęto próbę nauki języka 

francuskiego, jednakże uczniowie nie byli zainteresowani nauką tego języka. Dodał, iż 

w gimnazjum język angielski jest obowiązkowy, natomiast język niemiecki 

dodatkowy. 

 

 

 

Z prawa do głosu skorzystał również radny Kazimierz Zygarowicz. Zauważył on, iż 

wiadomym jest, że uczniowie, po ukończeniu szkoły podstawowej (klasy VI) 

kontynuują naukę w dowolnym gimnazjum. Zapytał, czy mają miejsce przypadki, że 

uczniowie Szkoły Podstawowej w Krościenku Wyżnym wybierają naukę w innym 

gimnazjum, niż to w Krościenku Wyżnym. Ponadto zainteresowany był, jaki procent 

uczniów (absolwentów) gimnazjum kontynuuje naukę w szkołach maturalnych (licea, 

technika), a jaki w szkołach zawodowych - jak dane te przedstawiają się  

w porównaniu do danych ogólnokrajowych. 

 

 

Odpowiadając Dyrektor – Anna Węgrzyńska stwierdziła, że nauka w gimnazjum jest 

obowiązkowa. Odpowiednia liczba punktów zdobytych w teście upoważnia ucznia do 
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wyboru gimnazjum. W Szkole Podstawowej w Krościenku Wyżnym zanotowano 

tylko jeden przypadek, że uczennica podjęła naukę w gimnazjum społecznym  

w Krośnie. Pozostali uczniowie Szkoły Podstawowej w Krościenku Wyżnym 

kontynuują naukę w Gimnazjum w Krościenku Wyżnym.     

 

 

Dyrektor – Marek Aftanas stwierdził, że ok. 80% uczniów klasy VI Szkoły 

Podstawowej w Zalesiu kontynuuje naukę w Publicznym Gimnazjum w Krościenku 

Wyżnym. W większości (wg analizy prowadzonej w latach poprzednich) uczniowie 

wybierają szkoły maturalne (ok. 80%). Czynione są również starania celem 

prowadzenia statystyki uczniów, którzy kończą te szkoły zdaną maturą. Ponadto 

stwierdził, że trzy szkoły cieszą się dużym zainteresowaniem wśród uczniów  

tj.: I Liceum Ogólnokształcące w Krośnie, II Liceum Ogólnokształcące w Krośnie 

oraz Zespół Szkół Elektrycznych w Turaszówce. Dodał, iż czynione są starania, aby 

decyzje dot. wyboru szkoły średniej były przemyślane. W tym celu uczniowie 

korzystają z targów edukacyjnych oraz prowadzone są indywidualne spotkania  

z przedstawicielami szkół. 

 

 

 

W dyskusji głos zabrał również radny Zdzisław Omachel. Zauważył on, iż Dyrektor – 

Anna Węgrzyńska przedstawiając informację o działalności szkoły stwierdziła, że jest 

mało stanowisk komputerowych. Wobec tego zapytał, czy istnieje możliwość 

skoordynowania planu nauczania informatyki w szkole podstawowej i gimnazjum  

tj. korzystanie uczniów szkoły podstawowej z pracowni komputerowej gimnazjum. 

Czy prawo nie zabrania użyczenia pracowni komputerowej. 

 

 

Dyrektor – Anna Węgrzyńska stwierdziła, że szkoły te są rozdzielone, ponieważ taki 

był wymóg ustawowy. Pracownie również są oddzielne. Ponadto wyraziła obawy, że 

przy takim rozwiązaniu byłoby zbyt dużo godzin informatyki. 

 

 

Dyrektor – Marek Ananas zauważył, że nie można łączyć stanowisk komputerowych, 

które znajdują się w gimnazjum, ponieważ zostały one wyposażone ze środków 

dotacyjnych. Zgodnie z umową muszą one funkcjonować jako dwie niezależne 

pracownie. 

 

 

 

W związku z powyższym prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec zamknął 

przedmiotową dyskusję, a następnie podziękował Dyrektorowi Publicznej Szkoły 

Podstawowej – Annie Węgrzyńskiej i Dyrektorowi Publicznego Gimnazjum – 

Markowi Aftanasowi za przedstawienie informacji o działalności Publicznej Szkoły 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Krościenku Wyżnym oraz Publicznego Gimnazjum 

w Krościenku Wyżnym. 
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W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zarządził  

10-minutową przerwę w posiedzeniu w godz. 15
05

-15
15

. 

 

 

 

 

Ad. 8 

 Realizując punkty ósmy przyjętego porządku obrad Rada Gminy przystąpiła do 

podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku 

Wyżnym za 2006 rok. 

 

 

 

Głos oddano Agnieszce Kozłowskiej – Głównej Księgowej Samodzielnego 

Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym. 

Zapoznała ona obecnych ze sprawozdaniem finansowym Samodzielnego Publicznego 

Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym za 2006 rok. Kolejno 

omówiła ona: 

1) bilans Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Krościenku Wyżnym za 2006 rok, 

2) rachunek zysków i strat Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym za 2006 rok, 

3) rachunek przepływów pieniężnych Samodzielnego Publicznego Gminnego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym za 2006 rok, 

4) zestawienie zmian w kapitale własnym Samodzielnego Publicznego Gminnego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym za 2006 rok, 

5) sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym za 2006 rok (część opisowa). 

Podsumowując dodała, że sytuacja finansowa jest dobra – osiągnięto dodatni wynik 

finansowy za 2006 r. Ponadto poinformowała obecnych, że Danuta Śmietanka - 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Krościenku Wyżnym nie mogła przybyć na posiedzenie, ponieważ przebywa na 

urlopie wypoczynkowym. Dodała, że ona nie mogła uczestniczyć w posiedzeniu 

Komisji Budżetu i Finansów, za co przeprosiła członków tej Komisji. 

 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Zdzisławowi Omachlowi - 

Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, który poinformował obecnych,  

że Komisja na posiedzeniu w dniu 20 czerwca 2007 r. 2 głosami „za”,  

przy 2 „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym za 2006 rok.  
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W otwartej dyskusji o głos poprosił radny Zdzisław Omachel. Zapytał on o liczbę 

mieszkańców Gminy Krościenko Wyżne objętą leczeniem podstawowym w Samodzielnym 

Publicznym Gminnym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym. 
 

 

Odpowiedzi udzieliła Agnieszka Kozłowska – Główna Księgowa. Stwierdziła ona, że 

nie potrafi podać dokładnej liczby pacjentów Samodzielnego Publicznego Gminnego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym z terenu Gminy Krościenko 

Wyżne, lecz jest to ok. 80%. Dodała, iż wiele osób w wieku produkcyjnym zapisanych 

jest do przychodni przyzakładowych. Natomiast z usług Samodzielnego Publicznego 

Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym korzystają głownie 

dzieci i osoby starsze. 

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym za 2006 rok. 

 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania jawnego 

Rada Gminy Krościenko Wyżne 13 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” podjęła 

UCHWAŁĘ NR VIII/46/2007 w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym za 2006 rok. W głosowaniu 

uczestniczyło 14 radnych (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

W tym miejscu, po wcześniejszym usprawiedliwieniu obrady opuścił radny Waldemar 

Podkul. 

 

 

 

 

Ad. 9 

 W dalszej kolejności Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Regulaminu działalności Rady Społecznej działającej przy 

Samodzielnym Publicznym Gminnym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Krościenku 

Wyżnym. 
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Projekt przedmiotowej uchwały omówił Wójt Gminy – Jan Kuźnar. Przedstawił  

on Regulamin działalności Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 

Gminnym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym (w załączeniu). 

Stwierdził, że Rada Społeczna działająca przy Samodzielnym Publicznym Gminnym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym działa na podstawie ustawy  

z dnia 30 sierpnia 1991 r. o zakładach opieki zdrowotnej (Dz. U. z 2007 r. Nr 14,  

poz. 89) oraz Statutu Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym. Radę powołuje i odwołuje Rada Gminy 

Krościenko Wyżne. Pierwsze posiedzenie Rady zwołuje Przewodniczący Rady Gminy 

Krościenko Wyżne. Przewodniczącym Rady jest Wójt Gminy Krościenko Wyżne  

lub osoba przez niego wyznaczona. Rada dokonuje wyboru Zastępcy 

Przewodniczącego i Sekretarza Rady. Ponadto dodał, że posiedzenia Rady odbywają 

się w miarę potrzeb, jednak nie rzadziej niż raz na kwartał. Posiedzenie zwołuje 

Przewodniczący Rady w wyznaczonym miejscu: z własnej inicjatywy, na wniosek co 

najmniej 3 członków Rady, na wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym. Zaproszenie na 

posiedzenie w formie pisemnej określające miejsce, dzień i godzinę oraz szczegółowy 

porządek obrad przekazuje się na 7 dni przed terminem obrad. W uzasadnionych 

przypadkach zaproszenie może być przekazane w innej formie. Obrady Rady 

prowadzi Przewodniczący Rady lub jego Zastępca czuwając nad zachowaniem 

porządku obrad i ich sprawnym przebiegiem. Z każdego posiedzenia Rady Sekretarz 

sporządza protokół, który powinien zawierać numer kolejny, datę i miejsce 

posiedzenia, nazwiska obecnych, porządek obrad, przebieg dyskusji, sposób i wyniki 

głosowania, zdania odrębne, teksty i numery uchwał. Do protokołu należy dołączyć 

odpowiednie dokumenty, w tym dowody zwołania posiedzenia i listę obecności  

z podpisami uczestników. Protokół podpisuje osoba prowadząca obrady. Uchwały 

Rady ewidencjonuje się w rejestrze uchwał i przechowuje wraz z protokołami  

w Urzędzie Gminy Krościenko Wyżne. Dyrektorowi Samodzielnego Publicznego 

Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym przesyła się uchwały 

Rady oraz wypisy z protokołu dotyczące jego działalności. Od uchwał Rady 

Dyrektorowi przysługuje odwołanie do Rady Gminy Krościenko Wyżne. Kwestie 

sporne pomiędzy Dyrektorem i Radą rozstrzyga Rada Gminy Krościenko Wyżne.  

Do obowiązków Sekretarza Rady należy również: pomoc w zwoływaniu  

i przygotowaniu posiedzeń Rady, prowadzenie ewidencji protokołów, prowadzenie 

spraw biurowych Rady wg zasad uzgodnionych z Przewodniczącym Rady. Podczas 

głosowania każdy członek Rady posiada jeden głos. Głosowania są jawne, a decyzje 

zapadają zwykłą większością głosów przy obecności minimum 50% składu Rady.  

W przypadku równej liczby głosów decyduje głos Przewodniczącego Rady.  

W sprawach personalnych i płacowych przeprowadza się głosowanie tajne. 

Głosowanie tajne można przeprowadzić w innej sprawie na wniosek członka Rady po 

przyjęciu stosownej uchwały. W sprawach nie objętych porządkiem obrad można 

podjąć uchwałę, jeżeli w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie Rady.  

Na pisemny wniosek członka Rady poszczególne sprawy umieszcza się  

w porządku obrad najbliższego posiedzenia. Członkowie Rady winni usprawiedliwić 

swoją nieobecność na posiedzeniach. W przypadku dłuższej nieobecności w miejscu 
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zamieszkania członek Rady powinien powiadomić o tym fakcie Przewodniczącego 

Rady. Obsługę techniczno-merytoryczną Rady zabezpiecza Dyrektor Samodzielnego 

Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym. 

Regulamin wchodzi w życie z dniem zatwierdzenia przez Radę Gminy Krościenko 

Wyżne. 

 

 

 

W dalszej kolejności prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec przedstawił 

UCHWAŁĘ NR 1/2007 Rady Społecznej przy SPG ZOZ w Krościenku Wyżnym  

z dnia 23 maja 2007 roku w sprawie uchwalenia Regulaminu działalności Rady 

Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Gminnym Zakładzie Opieki Zdrowotnej 

w Krościenku Wyżnym (w załączeniu). 

 

 

 

Radny Kazimierz Zygarowicz poproszony o przedstawienie opinii Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Obywatelskich dot. projektu uchwały sprawie zatwierdzenia 

Regulaminu działalności Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym 

Gminnym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym stwierdził,  

że Komisja na swym posiedzeniu w dniu 19 czerwca 2007 r. pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały - jednogłośnie (4 głosy „za”). 

 

 

 

W otwartej dyskusji dot. projektu przedmiotowej uchwały radni nie zgłosili wniosków 

i uwag, wobec czego przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła jednogłośnie  

(13 głosami „za”) UCHWAŁĘ NR VIII/47/2007 w sprawie zatwierdzenia 

Regulaminu działalności Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym 

Publicznym Gminnym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Krościenku 

Wyżnym. W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych (uchwała w załączeniu). 
 

 

 

 

Ad. 10 

 W następnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania stypendiów 

motywacyjnych dla wybitnie uzdolnionych uczniów. 
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Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Sekretarzowi Gminy – Janowi Omachlowi, 

który omówił projekt przedmiotowej uchwały. Stwierdził on, że w UCHWALE NR 

XXXII/196/2006 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 25 kwietnia 2006 r.  

w sprawie zasad udzielania stypendiów motywacyjnych dla wybitnie uzdolnionych 

uczniów, zmienionej UCHWAŁĄ NR III/16/2006 Rady Gminy Krościenko Wyżne  

z dnia 14 grudnia 2006 r. w sprawie zmiany UCHWAŁY NR XXXII/196/2006 Rady 

Gminy Krościenko Wyżne z dnia 25 kwietnia 2006 roku w sprawie zasad udzielania 

stypendiów motywacyjnych dla wybitnie uzdolnionych uczniów, proponuje się 

wprowadzenie następujących zmian: 

 

1) § 2 ust. 2 otrzymałby brzmienie: 

„2.Wysokość stypendium wynosi: 

1) dla uczniów V-VI klas szkoły podstawowej do 50 zł miesięcznie, 

2) dla uczniów klas I, II i III gimnazjum do 100 zł miesięcznie, 

3) dla uczniów klas I ponadgimnazjalnych do 150 zł miesięcznie.”, 
 

2) w załączniku „Regulamin w sprawie zasad przyznawania i wypłacania 

stypendiów motywacyjnych za wyniki w nauce lub osiągnięcia artystyczne  

i sportowe”: 
 

a) pkt 4 otrzymałby brzmienie: 

„4. Rada Pedagogiczna rekomenduje pięciu kandydatów ze szkoły 

podstawowej i dziesięciu kandydatów z gimnazjum, w tym 

uczniów I klas ponadgimnazjalnych.”, 
 

b) po pkt 4 dodać pkt 4a w brzmieniu: 

„4a. W szczególnie uzasadnionych przypadkach istnieje możliwość 

rozszerzenia ilości kandydatów, o których mowa w pkt 4 do 

sześciu i jedenastu, pod warunkiem posiadania na ten cel 

środków finansowych.”, 
 

c) po pkt 6 dodać pkt 6a w brzmieniu: 

„6a. Komisja, o której mowa w ust. 6 przyznaje stypendium 

wybranym przez siebie uczniom.”, 
 

d) pkt 12 otrzymałby brzmienie: 

„12. Stypendium wypłacane jest do dnia 30 każdego miesiąca, na 

wskazany przez rodziców (prawnych opiekunów) rachunek 

bankowy lub w kasie Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana 

Pawła II w Krościenku Wyżnym.”. 

W swej wypowiedzi mówca zauważył, że z wnioskiem o dokonanie zmian  

w regulaminie stypendium tj. zmiany wysokości stypendium, wystąpił radny Paweł 

Lorens. Ponadto dodał, iż potrzeba wystąpienia z projektem omawianej uchwały 

wynika ze stosowania w praktyce tego regulaminu. Przedstawił również różnice 

pomiędzy obecnie obowiązującym regulaminem, a proponowanymi zmianami. 
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Następnie Sekretarz Gminy – Jan Omachel, w imieniu Wójta Gminy złożył 

autopoprawkę do projektu omawianej uchwały. Zaproponował, aby: 

 1) w pkt 12 wyrazy „dnia 30”, zastąpić wyrazami „ostatniego dnia”. 

 

 

 

Następnie Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich – radny 

Kazimierz Zygarowicz stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 19 czerwca  

2007 r. pozytywnie – 4 głosami „za” (jednogłośnie) zaopiniowała projekt uchwały dla 

Rady Gminy zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania stypendiów 

motywacyjnych dla wybitnie uzdolnionych uczniów. Komisja proponuje, aby  

w załączniku „Regulamin w sprawie zasad przyznawania i wypłacania stypendiów 

motywacyjnych za wyniki w nauce lub osiągnięcia artystyczne i sportowe”: 

1) pkt 1 ppkt 1 i 2 otrzymał brzmienie: 

  „1) jest laureatem, finalistą lub uczestnikiem 

wojewódzkiego lub ponadwojewódzkiego konkursu 

interdyscyplinarnego, przedmiotowego, tematycznego dla 

uczniów szkół podstawowych i uczniów gimnazjum, 

  2) uzyskuje celujące i bardzo dobre wyniki w nauce oraz 

ma duży udokumentowany wkład w pracę społeczną na rzecz 

szkoły i środowiska.”, 
 

2) pkt 2: 

 a) skreślić ppkt 1, 

 b) ppkt 2 oznaczyć jako ppkt 1, 

 c) ppkt 3 oznaczyć jako ppkt 2, 

 d) ppkt 1 i 2 otrzymał brzmienie: 

  „1) uzyskał wyróżnienie w finałach ogólnopolskich lub 

wojewódzkich lub rejonowych konkursów i przeglądów 

artystycznych lub zawodów sportowych, 

  2) posiada inne udokumentowane wybitne osiągnięcia 

artystyczne lub sportowe.”, 
 

3) pkt 4 otrzymał brzmienie: 

„4. Rada Pedagogiczna rekomenduje maksymalnie pięciu 

kandydatów ze szkoły podstawowej i maksymalnie dziesięciu 

kandydatów z gimnazjum, w tym uczniów I klas 

ponadgimnazjalnych.”. 

Ww. wnioski zostały przyjęte przez członków Komisji 4 głosami „za” (jednogłośnie). 

Ponadto dodał, że ww. poprawki mają na celu doprecyzowanie zapisów 

regulaminowych.  

 

 

 

W otwartej dyskusji dot. projektu omawianej uchwały głos zabrała radna Krystyna 

Lorens – członek Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich. Stwierdziła ona, 

że pracowała nad treścią przedmiotowego regulaminu w poprzednim roku, a także 
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zasiadała w Komisji przyznającej stypendium. Również w trakcie prac Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich dyskutowano nad zaostrzeniem zapisów tego 

regulaminu. Członkowie tej Komisji zdecydowali, że nie można tego zrobić  

w momencie obowiązywania regulaminu, ponieważ zarówno uczniowie, jak i rodzice 

znają jego obecną treść i na ewentualne stypendium (wg wcześniej określonych zasad) 

pracowali cały rok. W roku szkolnym 2006/2007 ok. czterdziestu uczniów jest 

wzorowych, więc problemem jest dokonanie wyboru tylko pięciu z nich. Dlatego ona 

wnioskowała, aby ten regulamin zaostrzyć (uściślić), wskazując dokładnie za jakie 

osiągnięcia można przyznać stypendium szkolne. Ale przekonano ją, że nie jest to 

wskazane w trakcie  obowiązywania regulaminu. Wobec tego zauważyła, że należy 

pamiętać o wprowadzeniu zmian w przyszłym roku szkolnym i odpowiednio 

wcześniej poinformować o nich rodziców i uczniów. 

 

 

 

Do dyskusji włączyła się radna Grażyna Prugar-Gołda, która również  stwierdziła, że 

należy wcześniej opracować nowy regulamin (jeszcze przed 1 września 2007 r.)  

i zapoznać z jego treścią zainteresowane osoby. 

 

 

 

Następnie głos zabrał Sekretarz Gminy – Jan Omachel, który poparł przedmówcę  

i stwierdził, że w niedługim czasie (w miesiącu sierpniu 2007 r.) należy powrócić do 

tematu regulaminu stypendiów motywacyjnych za wyniki w nauce lub osiągnięcia 

artystyczne i sportowe. 

 

 

 

Podsumowując dyskusję głos zabrał Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec, który 

stwierdził, że należy sprecyzować, wprowadzić jasne zasady przyznawania 

stypendiów motywacyjnych za wyniki w nauce lub osiągnięcia artystyczne i sportowe, 

które nie budziłyby wątpliwości. 

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie zasad udzielania stypendiów motywacyjnych dla wybitnie 

uzdolnionych uczniów. 

 

 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zarządził głosowanie nad 

wnioskami zgłoszonymi przez Komisję Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich tj.:  

w załączniku „Regulamin w sprawie zasad przyznawania i wypłacania stypendiów 

motywacyjnych za wyniki w nauce lub osiągnięcia artystyczne i sportowe”: 
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1) pkt 1 ppkt 1 i 2 otrzymał brzmienie: 

  „1) jest laureatem, finalistą lub uczestnikiem 

wojewódzkiego lub ponadwojewódzkiego konkursu 

interdyscyplinarnego, przedmiotowego, tematycznego dla 

uczniów szkół podstawowych i uczniów gimnazjum, 

  2) uzyskuje celujące i bardzo dobre wyniki w nauce oraz 

ma duży udokumentowany wkład w pracę społeczną na rzecz 

szkoły i środowiska.”. 

 

 

„Za” przyjęciem ww. wniosku głosowało 13 radnych (jednogłośnie), wobec czego 

wniosek został przyjęty.   

 

 

 

2) pkt 2: 

 a) skreślić ppkt 1, 

 b) ppkt 2 oznaczyć jako ppkt 1, 

 c) ppkt 3 oznaczyć jako ppkt 2, 

 d) ppkt 1 i 2 otrzymał brzmienie: 

  „1) uzyskał wyróżnienie w finałach ogólnopolskich lub 

wojewódzkich lub rejonowych konkursów i przeglądów 

artystycznych lub zawodów sportowych, 

  2) posiada inne udokumentowane wybitne osiągnięcia 

artystyczne lub sportowe.”, 

 

 

„Za” przyjęciem ww. wniosku głosowało 13 radnych (jednogłośnie), wobec czego 

wniosek został przyjęty.   

 

 

 

3) pkt 4 otrzymał brzmienie: 

„4. Rada Pedagogiczna rekomenduje maksymalnie pięciu 

kandydatów ze szkoły podstawowej i maksymalnie dziesięciu 

kandydatów z gimnazjum, w tym uczniów I klas 

ponadgimnazjalnych.”. 

 

 

„Za” przyjęciem ww. wniosku głosowało 13 radnych (jednogłośnie), wobec czego 

wniosek został przyjęty.   
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W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 13 głosami „za” (jednogłośnie)  

podjęła UCHWAŁĘ NR VIII/48/2007 zmieniającą uchwałę w sprawie zasad 

udzielania stypendiów motywacyjnych dla wybitnie uzdolnionych uczniów 

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zarządził 10-minutową 

przerwę w posiedzeniu w godz. 16
45

-16
55

. 

 

 

 

 

Ad. 11 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne  

na 2007 rok. 

 

 

 

Głos oddano Izabeli Stojak – Skarbnikowi Gminy. Zapoznała ona obecnych  

z projektem przedmiotowej uchwały. Stwierdziła ona, że w UCHWALE NR 

V/28/2006 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 29 grudnia 2006 r. w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne na 2007 rok, zmienionej UCHWAŁĄ 

NR VI/38/2007 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 27 marca 2007 r. zmieniającą 

uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne na 2007 rok - w załączniku 

„Preliminarz do Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne na 2007 rok”, proponuje się 

wprowadzenie następujących zmian: 

1) pkt 15: 

a) w rubryce „Zadanie” otrzymałby brzmienie: „Wyposażenie 

placów rekreacyjno-sportowych, wykonanie zadaszenia na altanie 

po stronie północnej”, 

b) w rubryce „Metody” otrzymałby brzmienie: „Zakup, usługa”. 

Dodała ona, że proponowane zmiany mieszczą się w ramach posiadanych środków. 

 

 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury  

i Spraw Obywatelskich – radnemu Kazimierzowi Zygarowiczowi, który przedstawił 

obecnym opinię dot. projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 



 22 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w Gminie Krościenko Wyżne na 2007 rok. Stwierdził on, że Komisja na posiedzeniu 

w dniu 19 czerwca 2007 r. jednogłośnie (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała 

projekt przedmiotowej uchwały. 

 

 

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca dyskusji radni nie 

zgłosili wniosków i uwag, wobec czego przystąpiono do głosowania nad projektem 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko 

Wyżne na 2007 rok. 

 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania jawnego 

Rada Gminy Krościenko Wyżne 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła UCHWAŁĘ 

NR VIII/49/2007 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w Gminie Krościenko Wyżne na 2007 rok. W głosowaniu uczestniczyło  

13 radnych (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 12 

W dalszej kolejności Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do podjęcia 

uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowych położonych  

w miejscowości Pustyny. 

 

 

 

Głos zabrał Sekretarz Gminy - Jan Omachel, który przedstawił obecnym projekt 

uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowych położonych  

w miejscowości Pustyny. Stwierdził on, że proponuje się nieodpłatnie nabyć 

nieruchomość gruntową położoną w miejscowości Pustyny składającą się z działki 

5468/2 o powierzchni 0,0108 ha, stanowiącą własność osoby fizycznej - P. Janiny 

Pojnar zam. Pustyny, ul. Wspólna oraz z działki 5469/3 o powierzchni 0,0146 ha, 

będącą współwłasnością osób fizycznych tj.: P. Stanisław Jan Marszałek  

zam. Pustyny, ul. Wspólna, P. Janina Pojnar, zam. Pustyny, ul. Wspólna,  

P. Władysława Maria Szmyd, zam. Pustyny, ul. Wspólna. Koszty związane  

z nabyciem nieruchomości pokryje Gmina Krościenko Wyżne. Ponadto mówca 

stwierdził, że projekt tej uchwały powstał na podstawie wniosku ww. osób. Dodał, iż 

w chwili obecnej regulowane są sprawy związane z drogami gminnymi, a na tych 

działkach położony jest asfalt i biegnie droga. Sprawa ta wynikła w trakcie spisywania 
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przez niego testamentu u jednej z tych osób, ponieważ skarżono się, że płacą podatek 

za działki przez które biegnie droga. Wobec powyższego zaproponował tym osobom, 

że gmina przejmie nieodpłatnie te działki. Natomiast projekt przedmiotowej uchwały 

pozwoli na sfinalizowanie tej sprawy. Gmina przejmując te działki stanie się ich 

właścicielem i w ten sposób zostanie uregulowany stan prawny na pewnym odcinku 

drogi. 

 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec oddał głos radnemu Bolesławowi 

Pudłowskiemu – Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu  

w dniu 20 czerwca 2007 r. jednogłośnie (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowych 

położonych w miejscowości Pustyny. 

 

 

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca dyskusji dot. projektu 

uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowych położonych  

w miejscowości Pustyny radni nie zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 13 głosami „za” (jednogłośnie) 

podjęła UCHWAŁĘ NR VIII/50/2007 w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Pustyny.  

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 13 

 W dalszej kolejności Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok. 

 

 

 

Prowadzący posiedzenie oddał głos Skarbnikowi Gminy – Izabeli Stojak, która została 

poproszona o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Krościenko Wyżne na 2007 rok. Swą wypowiedz rozpoczęła od przedstawienia 

autopoprawki do projektu przedmiotowej uchwały w brzmieniu: 

1) w § 2 ust. 4 brzmienie działu 900 „Gospodarka komunalna i ochrona 

środowiska” zastąpić brzmieniem: 
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926  Kultura fizyczna i sport 976,- 

    

 92695 Pozostała działalność 976,- 

  1. Wydatki majątkowe, 976,- 

  w tym:  

  - budowa przyłącza energetycznego do stadionu 

sportowego w Pustynach 

976,- 

 

W dalszej kolejności przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok. Stwierdziła ona, że: 
 

- zwiększa się plan dochodów budżetu Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok o kwotę 105 620,37 zł w następujących działach i źródłach 

dochodów: 

- w dziale 600 klasyfikacji budżetowej w kwocie 6 391,86 zł - dotacje 

celowe otrzymane z powiatu na zadania bieżące realizowane na 

podstawie porozumień (umów) między jednostki samorządu 

terytorialnego – zimowe utrzymanie dróg, 

- w dziale 750 klasyfikacji budżetowej w kwocie 400 zł - wpływy  

z różnych dochodów – Refundacja z Biura Pracy, 

- w dziale 754 klasyfikacji budżetowej w kwocie 33 zł - wpływy  

z różnych dochodów – zwrot składki ubezpieczeniowej, 

- w dziale 756 klasyfikacji budżetowej w kwocie 24 154 zł, w tym:  

- wpływy z opłat za koncesje i licencje – 1 990 zł (koncesja 

PGNiG),  

- podatek od czynności cywilno-prawnych – 2 352 zł, 

- podatek od spadków i darowizn – 19 812 zł, 

- w dziale 801 klasyfikacji budżetowej w kwocie 1 000 zł - dochody  

z najmu i dzierżawy składników majątkowych Skarbu Państwa, 

jednostek samorządu terytorialnego lub innych jednostek zaliczanych do 

sektora finansów publicznych oraz innych umów o podobnym 

charakterze, 

- w dziale 852 klasyfikacji budżetowej w kwocie 2 465,36 zł, w tym: 

- wpływy z różnych dochodów – 1 925,32 zł (refundacja z lat 

ubiegłych: refundacja z Biura Pracy, zwrot dotacji z lat 

ubiegłych), 

- pozostałe odsetki – 53,56 zł, 

- dochody jednostek samorządu terytorialnego związane  

z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych 

zadań zleconych ustawami – 486,48 zł, 

- w dziale 900 klasyfikacji budżetowej w kwocie 10 515 zł, w tym: 

- wpływy z różnych opłat – 235 zł, 

- wpływy z innych lokalnych opłat pobieranych przez jednostki 

samorządu terytorialnego na podstawie odrębnych ustaw  

– 10 280 zł, 
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- w dziale 926 klasyfikacji budżetowej w kwocie 60 661,15 zł, w tym: 

- wpływy ze zwrotów dotacji wykorzystanych niezgodnie  

z przeznaczeniem lub pobranych w nadmiernej wysokości  

– 45,15 zł (LKS Wisłok), 

- środki na dofinansowanie własnych inwestycji gmin (związków 

gmin), powiatów (związków powiatów), samorządów 

województw, pozyskane z innych źródeł – 60 616 zł, 

- zmniejsza się plan dochodów budżetu Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok o kwotę 11 400 zł w następujących działach i źródłach 

dochodów: 

- w dziale 600 w kwocie 11 400 zł - dotacje celowe otrzymane  

z gminy na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień 

(umów) między jednostkami samorządu terytorialnego, 

- zmniejsza się plan wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok o kwotę 5 008,14 zł, w dziale 600 klasyfikacji budżetowej, 

rozdziale 60014 - wydatki bieżące, 

- zwiększa się plan wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok o kwotę 99 228,51 zł w następujących działach i rozdziałach 

klasyfikacji budżetowej: 

- w dziale 600, rozdziale 60016 w kwocie 85 355,35 zł, w tym: 

-  wydatki bieżące – 5 840,35 zł, 

- wydatki majątkowe – 79 515 zł (remont i modernizacja  

ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach),  

- w dziale 700, rozdziale 70005 w kwocie 10 000 zł - wydatki majątkowe 

(nabycie, zakup działek – ul. Brzozowska), 

- w dziale 801, rozdziale 80101 w kwocie 1 000 zł - wydatki bieżące,  

- w dziale 852 w kwocie 1 897,16 zł, w tym: 

- rozdziale 85212 – wydatki bieżące – 1 441,56 zł, 

- rozdziale 85214 – wydatki bieżące – 455,60 zł,  

- w dziale 926, rozdziale 92695 w kwocie 976 zł - wydatki majątkowe 

(budowa przyłącza energetycznego do stadionu sportowego  

w Pustynach),  

- w dziale 600 „Transport i łączność”, rozdziale 60016 „Drogi publiczne 

gminne” – wydatki majątkowe na zadaniu inwestycyjnym: „Budowa 

chodnika przy ul. Centralnej i ul. Wspólnej w Pustynach” zmniejsza się 

o kwotę 50 000 zł, a zwiększa się wydatki majątkowe na zadaniu 

inwestycyjnym: „Remont i modernizacja ul. Centralnej i ul. Wspólnej  

w Pustynach” o kwotę 50 000 zł. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Przewodniczącemu Komisji Budżetu  

i Finansów – radnemu Zdzisławowi Omachlowi, który zapoznał obecnych z opinią  

dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok. Stwierdził on, że Komisja na posiedzeniu w dniu 20 czerwca 2007 r. 
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pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały – 3 głosy „za”,  

1 „wstrzymujący się”, wraz z następującym wnioskiem: 

1) skreślić § 3 tj. pozostawić w budżecie Gminy na 2007 rok zadanie  

pn. „Budowa chodnika przy ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach.”. 

Ww. wniosek został przyjęty przez członków Komisji 4 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

 

 

W otwartej dyskusji głos zabrał Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec. Nawiązał on 

do wniosku Komisji Budżetu i Finansów oraz ZARZĄDZENIA NR II/38/2007 Wójta 

Gminy Krościenko Wyżne z dnia 15 maja 2007 r. w sprawie powierzenia czynności  

w zakresie przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego – „Budowa chodnika przy ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach”. 

Stwierdził, iż w chwili obecnej trwa postępowanie przetargowe na wykonawstwo tego 

zadania, które powinno zakończyć się do dnia 30 czerwca 2007 r., natomiast Wójt 

Gminy (zgodnie z projektem przedmiotowej uchwały) proponuje zmniejszyć środki na 

tym zadaniu tj. wykreślić to zadanie z budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2007 r. 

Dodał, iż jego zdaniem działania te nie są spójne. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że ustalono termin zakończenia 

ww. postępowania przetargowego na dzień 30 czerwca 2007 r. W przypadku, gdy na 

obecnej sesji zadanie to nie zostanie wykreślone z budżetu gminy, to w najbliższym 

czasie ogłoszenie o przetargu ukaże się na stronie internetowej.  

 

 

Ponownie głos zabrał prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec. Stwierdził on, iż 

skierował powyższe pytanie, ponieważ jego zdaniem występują nieścisłości w tej 

kwestii. Ponadto on sam złożył wniosek, aby zaplanować w budżecie Gminy 

Krościenko Wyżne na 2007 rok zadanie p.n. „Budowa chodnika przy ul. Centralnej  

i Wspólnej w Pustynach” w wysokości 50 000 zł – na prośbę sołtysa Pustyn. 

 

 

 

Następnie do dyskusji włączył się sołtys Pustyn – Piotr Grzegorzek. Zapytał on na co 

zostałaby przeznaczona kwota w wysokości 50 000 zł, w przypadku wykreślenia  

z budżetu Gminy zadania p.n. „Budowa chodnika przy ul. Centralnej i Wspólnej  

w Pustynach”. 

 

 

Udzielając odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że kwota 50 000 zł 

zostałaby przeznaczona na zapłatę faktury za remont i modernizację ul. Centralnej  

i ul. Wspólnej w Pustynach. 
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W dalszej kolejności głos zabrał prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec. Zapytał 

on, czy kwota 50 000 zł zaplanowana w budżecie gminy na 2007 r. na zadanie: 

„Budowa chodnika przy ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach” w pełni zabezpieczy 

potrzeby w tym zakresie. Zainteresowany był na jaką kwotę opiewa kosztorys i jaki 

jest jego zakres. 

 

 

Odpowiadając Sekretarz Gminy – Jan Omachel stwierdził, że kosztorys opiewa na 

kwotę ponad 56 000 zł i obejmuje wykonanie chodnika na odcinku 450 m
2
.  

W przypadku, gdy cena oferty będzie wyższa należy dokonać zmian w budżecie 

(zwiększając środki), a nie unieważniać przetargu. 

 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec odniósł się do inwestycji p.n. 

„Remont i modernizacja ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach”. Zapytał o brakujące 

środki na tym zadaniu, a w szczególności III etapu. Ponadto zapytał o zwiększenia 

dochodów zawarte w projekcie uchwały, w dziale 926 „Kultura fizyczna i sport” – 

źródło dochodu „Środki na dofinansowanie własnych inwestycji gmin (związków 

gmin), powiatów (związków powiatów), samorządów województw, pozyskane  

z innych źródeł” – 60 616 zł. 

 

 

Przedmówcy odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy – Izabela Stojak. Stwierdziła ona, 

że umowa na wykonawstwo III etapu tj. „Ułożenie nawierzchni z masy bitumicznej na 

ul. Centralnej i ul. Wspólnej w Pustynach” opiewała na kwotę 297 920,95 zł. 

Zobowiązania z 2006 r. – kwota 44 500 zł, natomiast nadzór – 2 979,21 zł. Łącznie – 

345 400,16 zł. Ponadto stwierdziła, że środki finansowe na zadaniu p.n. „Budowa 

budynku socjalno-usługowego dla LKS „Wisłok” przedstawiają się następująco: 

zobowiązania za 2006 r. - 280 716 zł, wpłata w 2007 r. – 164 100 zł, 116 616 zł – 

nadwyżka ze środków pomocowych. Poinformowała obecnych, że część środków SPO 

wynikających z umowy nr 68/SPO/2.3/63/05 o dofinansowanie projektu została 

wprowadzona do budżetu gminy. Dodała, iż nie ma pewności, czy nie zostanie to 

zakwestionowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Rzeszowie Zespól 

zamiejscowy w Krośnie, ponieważ są to środki unijne. Pozostała kwota zostanie 

zaproponowana do wprowadzenia w kolejnych uchwałach budżetowych. 

 

 

 

Do wypowiedzi przedmówcy ustosunkował się radny Zdzisław Omachel. Jego 

zdaniem całość środków powinna zostać wprowadzona w projekcie omawianej 

uchwały, jako dochody z tytułu otrzymanej dotacji na zadanie p.n. „Budowa budynku 

socjalno-usługowego dla LKS „Wisłok”. 
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W dalszej kolejności prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec, nawiązując do 

informacji przedstawionej przez Wójta Gminy za okres międzysesyjny stwierdził, że 

trzy przetargi zostały unieważnione tj.: „Remont i modernizacja ul. Żwirowej  

w Krościenku Wyżnym”, „Remont i modernizacja chodnika przy ul. Szkolnej 

Krościenku Wyżnym”, „Budowa drogi łączącej ul. Brzozowską z ul. Wąską”. Zapytał 

o dalsze działania w zakresie ewentualnej realizacji tych zadań inwestycyjnych. 

 

 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy – Jan Kuźnar. Stwierdził on, że zostaną zmniejszone 

zakresy rzeczowe na tych zadaniach, a następnie ogłoszone przetargi. Dodał, iż on 

również chce wykonać te zadania, jednakże nie mógł rozstrzygnąć przetargów z uwagi 

na to, że kwota najniższej oferty znacznie przekraczała środki zaplanowane  

w budżecie gminy na 2007 r. na te zadania. 

 

 

 

Z prawa do głosu skorzystał Piotr Grzegorzek – Sołtys Sołectwa Pustyny. Zapytał on, 

kto wystąpił z propozycją wykreślenia z budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2007 r. 

zadania p.n. „Budowa chodnika przy ul. Centralnej i ul. Wspólnej w Pustynach”. 

 

 

Udzielając odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że to on zaproponował 

zmniejszenie środków w kwocie 50 000 zł na zadaniu p.n. „Budowa chodnika przy  

ul. Centralnej i ul. Wspólnej w Pustynach” - na wniosek Skarbnika Gminy. 

 

 

 

Radny Zdzisław Omachel zabrał głos na temat zadania p.n. „Budowa drogi łączącej  

ul. Brzozowską z ul. Wąską”. Zgodził się z Wójtem Gminy, że należy zmniejszyć 

zakres rzeczowy, co pozwoli na wykonanie tego zadania – np. zmniejszyć szerokość 

dywanika asfaltowego.  

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że zostanie sporządzony nowy zakres rzeczowy 

na tym zadaniu. Ponadto dodał, że wg niego zadanie p.n. „Remont i modernizacja 

chodnika przy ul. Szkolnej Krościenku Wyżnym” powinno zostać wykonane we 

własnym zakresie, co pozwoliłoby znacznie obniżyć koszty. 

 

 

 

Ponownie o głos poprosił radny Zdzisław Omachel. Zauważył on, że na posiedzeniu 

Rady Gminy w dniu 27 marca 2007 r. stwierdzono, iż zaproponowane zmiany  

w budżecie gminy pozwolą na pokrycie wydatków związanych z zapłatą za wykonanie 

zadania p.n. „Remont i modernizacja ul. Centralnej i ul. Wspólnej w Pustynach”.  
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Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy Wójt Gminy – Jan Kuźnar 

stwierdził, że zobowiązanie z 2006 r. wynosiło 44 500 zł. Natomiast on nie stwierdził, 

że to w pełni zabezpieczy wydatki na tym zadaniu. Nie przyjęcie (w całości) przez 

Radę Gminy zaproponowanego projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Krościenko Wyżne na 2007 rok spowoduje brak środków na tym zadaniu w kwocie 

50 000 zł.  

 

 

 

Do dyskusji włączył się Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec. Zapytał on, ile  

w chwili obecnej brakuje środków na zadaniu p.n. „Remont i modernizacja  

ul. Centralnej i ul. Wspólnej w Pustynach”.  

 

 

Skarbnik Gminy – Izabela Stojak stwierdziła, że w chwili obecnej brakuje 129 515 zł. 

W przypadku, gdy Rada Gminy przyjmie wniosek Komisji Budżetu i Finansów, 

wówczas będzie to kwota 50 000 zł. 

 

 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu w dyskusji, nie zgłosili wniosków i uwag do projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok, wobec 

czego przystąpiono do głosowania nad wnioskiem Komisji Budżetu i Finansów. 

 

 

Wniosek Komisji Budżetu i Finansów: 

1) skreślić § 3 tj. pozostawić w budżecie Gminy na 2007 rok zadanie  

pn. „Budowa chodnika przy ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach.”. 

 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne  

10 głosami „za”, przy 1 „przeciwnym” i 2 „wstrzymujących się” przyjęła  

ww. wniosek, wobec czego skreślono § 3 w brzmieniu: 

„§ 3. W dziale 600 „Transport i łączność”, rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne” 

– wydatki majątkowe na zadaniu inwestycyjnym: „Budowa chodnika przy  

ul. Centralnej i ul. Wspólnej w Pustynach” zmniejsza się o kwotę 50 000 zł,  

a zwiększa się wydatki majątkowe na zadaniu inwestycyjnym: „Remont  

i modernizacja ul. Centralnej i ul. Wspólnej w Pustynach” o kwotę 50 000 zł.”. 

 

 

 

Następnie przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok. 
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W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania jawnego 

Rada Gminy Krościenko Wyżne 7 głosami „za”, przy 2 „przeciwnych”  

i 4 „wstrzymujących się” podjęła UCHWAŁĘ NR VIII/51/2007 w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok. W głosowaniu 

uczestniczyło 13 radnych (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 14 

W dalszej części posiedzenia przystąpiono do realizacji punktu czternastego 

przyjętego porządku obrad w brzmieniu: „Wolne wnioski, interpelacje i zapytania”. 

 

 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zapoznał obecnych z pismem Prezesa Sądu 

Okręgowego w Krośnie z dnia 5 czerwca 2007 r., znak: A-010-199/07 w sprawie 

ustalenia liczby wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Krośnie na kadencję  

2008-2011 (pismo w załączeniu). 

 

 

W tym miejscu w posiedzeniu uczestniczyła s. Ewa Wilk – Przełożona Domu Sióstr 

Służebniczek w Krościenku Wyżnym, P. Katarzyna Marszałek i P. Iwona Pelczarska – 

członkowie Rady Rodziców Niepublicznego Przedszkola w Krościenku Wyżnym.  

 

 

Za zgodą Rady jako pierwsza głos zabrała s. Ewa Wilk. Stwierdziła ona, że na dzień 

dzisiejszy chętnych do przedszkola jest łącznie 53 dzieci, w tym: 20 dzieci z roku 

bieżącego, 33 nowych. Jednakże z uwagi na warunki lokalowe oraz zbyt małą liczbę 

zatrudnionych osób nie ma możliwości przyjęcia więcej (niż 37) dzieci do 

przedszkola. Zgłosiła potrzebę zatrudnienia z dniem 1 września 2007 r. dodatkowej 

osoby do pracy w przedszkolu. Korzystając z prawa do głosu dodała, że pojawił się 

problem dojrzałości dzieci. Wg niej dzieci przed rozpoczęciem nauki w szkole 

podstawowej powinny uczęszczać do przedszkola. 

 

 

Do dyskusji włączyła się P. Katarzyna Marszałek, która zauważyła, że tak duża liczba 

chętnych, stwarza problem które dzieci przyjąć do przedszkola, a które nie. Dodała, iż 

23 dzieci to pięciolatki. W związku z powyższym zwróciła się do obecnych, aby radni 

pomogli rozwiązać ten problem. Ponadto zauważyła, że również w okresie 

wakacyjnym powinno być czynne przedszkole, ponieważ ich rodzice pracują. 

Natomiast przedszkole niepubliczne prowadzone przez Siostry Służebniczki takiego 

obowiązku nie ma. 
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Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec, przysłuchując się dyskusji stwierdził, że 

powyższy problem rozwiązałoby utworzenie nowego oddziału. Zwracając się do 

obecnych dodał, że sprawa rozbudowy przedszkola niejednokrotnie była omawiana na 

posiedzeniach Rady Gminy. Natomiast problemem jest brak zgody Kurii Przemyskiej 

na udostępnienie terenu. Dodał, iż jest to poważna sprawa, zarówno pod względem 

lokalowym, jak i kadrowym. Wobec tego należy podjąć stosowne działania w celu 

utworzenia dodatkowego oddziału np. w budynku Domu Parafialnego w Krościenku 

Wyżnym. 

 

 

Do dyskusji włączył się Wójt Gminy – Jan Kuźnar. Stwierdził on, że podejmował 

działania celem uzyskania zgody na rozbudowę istniejącego budynku przedszkola, 

jednakże pomimo starań nie otrzymał zgody Kurii Przemyskiej. Ponadto wspólne 

porozumienie (zgoda na udostępnię gruntu) być może pozwoliłoby na pozyskanie 

środków finansowych z zewnątrz. Mówca dodał, że istnieje możliwość utworzenia 

jedno-oddziałowego przedszkola w budynku Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana 

Pawła II w Krościenku Wyżnym.  

 

 

S. Ewa Wilk zauważyła, że nie widzi możliwości utworzenia oddziału w budynku 

szkoły podstawowej. Ponadto w budynku tym wystąpiłby problem funkcjonowania 

stołówki.  

 

 

Włączając się do dyskusji P. Katarzyna Marszałek zauważyła, że ona (jako rodzic) nie 

chciałaby, aby jej pięcioletnie dziecko uczęszczało do przedszkola znajdującego się  

w budynku szkoły podstawowej, ponieważ miałoby kontakt z uczniami tej szkoły. 

 

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy – Jan Kuźnar. Jego zdaniem należy w dalszym 

ciągu prowadzić rozmowy z Siostrą Przełożoną i Kurią Przemyską w sprawie 

udostępnienia gruntu, ponieważ przygotowana została koncepcja rozbudowy 

istniejącego przedszkola. 

 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zgodził się z przedmówcą stwierdzając, że 

należy prowadzić rozmowy w powyższej kwestii, ponieważ problem w dalszym ciągu 

występuje. 

 

 

Do dyskusji włączył się również radny Paweł Lorens. Wg niego należy zastanowić się 

nad budową nowego przedszkola, które pozwoliłoby na przyjęcie do niego dzieci  

z terenu innych gmin. Ponadto stworzy to możliwość utworzenia nowych miejsc pracy 

dla mieszkańców naszej gminy. 
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P. Katarzyna Marszałek zauważyła, że należy zastanowić się nad budową przedszkola 

niepublicznego na terenie naszej gminy. Ponadto ponowiła prośbę s. Ewy Wilk  

dot. dodatkowego zatrudnienia w przedszkolu niepublicznym. 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że należy przeprowadzić rozmowy z Księdzem 

Proboszczem w celu udostępnienia budynku Domu Parafialnego w Krościenku 

Wyżnym oraz Kurią Przemyską w celu udostępnienia gruntu na rozbudowę 

istniejącego przedszkola. Dodał, iż decyzja dot. dodatkowego etatu w przedszkolu 

niepublicznym zależeć będzie od Rady Gminy. 

 

 

Podsumowując dyskusję głos zabrał Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec, który 

stwierdził, iż należy podjąć rozmowy z ks. Proboszczem w sprawie doraźnego 

udostępnienia budynku Domu Parafialnego w Krościenku Wyżnym z przeznaczeniem 

na utworzenie dodatkowego oddziału przedszkolnego. Ponadto należy podjąć 

rozmowy z Kurią Przemyską w sprawie wyrażenia zgody na rozbudowę istniejącego 

budynku przedszkola. Zwrócił się do s. Ewy Wilk, aby pomogła rozwiązać ten 

problem. 

 

 

 

Następnie prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec odczytał pismo Sióstr 

Służebniczek w Krościenku Wyżnym z dnia 7.05.2007 r. w sprawie braku nadzoru ze 

strony Urzędu Gminy jako inwestora przy podłączeniu do kanalizacji (pismo  

w załączeniu). 

 

 

Do powyższego pisma ustosunkował się Wójt Gminy – Jan Kuźnar. Stwierdził on, iż 

zgodnie z zawartymi umowami na budowę kanalizacji sanitarnej w Gminie 

Krościenko Wyżne odcinek od ostatniej studzienki do budynku, uczestnik inwestycji 

wykonywał we wlanym zakresie. Niemniej jednak przedmiotowe pismo zostało 

przekazane wykonawcy tej inwestycji celem usunięcia ewentualnych 

nieprawidłowości i naprawienia szkody. Z przekazanej mu informacji wynika, że 

wykonawca podjął takie działania. 

 

 

S. Ewa Wilk zauważyła, że ona nie jest osobą posiadającą wiedzę w zakresie 

przyłączy kanalizacyjnych. Wg niej inspektor nadzoru powinien nie dopuścić do takiej 

sytuacji. Dodała, iż wykonawca pojawił się na miejscu, ale jej nie było w domu, 

poprosił o numer telefonu i od tego czasu nie było z nim kontaktu. 

 

 

Ustosunkowując się do powyższejwypowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, 

że zostaną przeprowadzone rozmowy z wykonawcą celem naprawienia szkody. 
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Następnie ponownie głos zabrała s. Ewa Wilk. Stwierdziła ona, że firma zajmująca się 

wywozem stałych odpadów komunalnych z terenu Gminy Krościenko Wyżne nie 

zabiera śmieci składowanych przy przedszkolu, pomimo interwencji telefonicznych. 

Są to śmieci zarówno segregowane, jak i niesegregowane. 

 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec skierował prośbę do Wójta Gminy, aby 

pracownik Urzędu Gminy zobowiązał Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych „Empol” 

Sp. z o.o. w Tylmanowej do wywozu tych śmieci. 

 

 

 

W dalszej kolejności głos zabrał Sołtys Sołectwa Pustyny – Piotr Grzegorzek. 

Zauważył on, że należy rozważyć potrzebę zamontowana progów zwalniających  

na ul. Centralnej w Pustynach. 

 

 

 

Radny Paweł Lorens stwierdził, że również mieszkańcy zamieszkali przy ul. Parkowej 

w Krościenku Wyżnym zgłaszają potrzebę zamontowania dwóch progów 

zwalniających na tej ulicy. Jeżeli nie będzie zgody Księdza proboszcza i Sióstr to 

należy rozważyć propozycję budowy nowego przedszkola w naszej gminie. 

 

 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec poruszył sprawę zgłoszoną na jednej 

poprzednich sesji dot. oczyszczenia pobocza ul. Wisłoczej w Krościenku Wyżnym 

oraz przyległego terenu.  

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy Wójt Gminy – Jan Kuźnar 

stwierdził, że sprawę te przekazano Okręgowemu Zarządowi Melioracji i Urządzeń 

Wodnych w Krakowie. Natomiast znajdujący się tam żwir i piasek zostanie usunięty  

w najbliższym czasie. 

 

 

 

Radny Zdzisław Omachel poprosił o informację na temat internetu 

szerokopasmowego, która miała być przedstawiona w miesiącu czerwca br. 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy – Sekretarz Gminy Jan Omachel 

stwierdził, że koszt anten i ich zamontowanie wynosiłby ok. 75 000 zł. Natomiast 

miesięczny abonament wynosiłby ok. 9 000 zł - 10 000 zł. W chwili obecnej do 

realizacji tego zadania przystąpiła Gmina Krosno, zlecając je Miejskiemu 
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Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Krośnie. Wobec tego istnieje 

możliwość przyłączenia Gminy Krościenko Wyżne do tego internetu, jednakże 

wymaga to przeprowadzenia stosownych rozmów. Dodał, iż Gmina Krościenko 

Wyżne nie powołała zakładu budżetowego, wobec czego musiałaby we własnym 

zakresie prowadzić te sprawy. Wg niego w bieżącym roku nie ma możliwości 

realizacji tego zadania. 

 

 

 

Ponownie głos zabrał radny Zdzisław Omachel. Zapytał on kiedy planuje się 

niewykonanie wjazdów przy ul. Południowej w Krościenku Wyżnym (w związku  

z wykonaniem chodnika przy tej ulicy) i jaki byłby koszt wykonawstwa.  

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że koszt wykonania zjazdów 

wynosiłby ok. 15 000 zł. Dodał, iż prace przy zjazdach będą wykonywane. 

 

 

 

 

Ad. 15 

 W ostatniej części posiedzenia wobec wyczerpania porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Krościenko Wyżne – Antoni Dębiec podziękował 

wszystkim obecnym za udział w posiedzeniu, a następnie zamknął VIII Sesję Rady 

Gminy Krościenko Wyżne w dniu 22 czerwca 2007 roku. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Przewodniczący Rady 
 

   mgr Antoni Dębiec 

Protokołowała: 

 mgr Alicja Fejkiel-Guzik 

 

 

 

 


